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Agenda 

 

16 / 2023 - Samtale med fellesskapene i Kroken og Kjosen 
Vi har felles møte med foreningene i Kroken og Kjosen i første del av dette 
regionstyremøtet. To representanter fra styret i Kjosen, og fire representanter fra 
styret i Kroken var til stede. Vi hadde en samtale om det lokale arbeidet:  
 
*Samtale om arbeidet som er på bedehusene i dag.  
*Gleder og utfordringer i arbeidet.  
*Innspill og ønsker til regionen i arbeidet fremover.   
 
Kjosen: Har faste møter annenhver søndag, sammen med Normisjon. De er ca. 20 som 
møter fast på disse. En har bønnemøter annenhver torsdag, som også er felles. I 
tillegg er det fast møteuke på høsten og våren. De har også hatt julemesse de siste 
årene. Denne har økt litt for hvert år. Ellers arrangeres det ulike enkeltarrangement 
gjennom hele året. Det er også et par bibelgrupper i bygda og strikkeklubb. Pr. i dag 
har de ikke noe barnearbeid, men det kan bli aktuelt fremover å starte barnelag og 
søndagsskole. Hver høst er det også bedehusweekend. Den var tidligere på Norsjø, 
men er nå flyttet til Gjønnebu. Støtter opp om møtene i sentrum.  
 
Det arrangeres også sangkvelder i forbindelse med møteukene. Her er det også 
mange som kommer innom, som ellers ikke er på møtene. En har den siste tiden også 
begynt med dåp på bedehuset, og en har jevnlig nattverd på bedehuset. Etter hvert 
vil det bli aktuelt med konfirmasjon. Det settes pris på at regionen har et tilbud 
knyttet til dette.  
 

Dato 29.08.2023 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Åkre bedehus Kroken 
 

Til stede Snefrid Axelsen, Njål S. Kristensen, Thorvald Handeland, Marit Åsland 
Ekroll, Kristin Hauan, Liv Aase Søreng Gamst, John Olav Selstø, Sven 
Åge Solli og Livar Veggeland.  
 

Referent Livar Veggeland 
 
Thorvald Handeland hadde ord for kvelden, Matt. 15,5. Prioriteringer og 
det å være et vitne for de som ikke kjenner Jesus.  
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Kroken: Her er det felles styre for Misjonssambandet og Normisjon. Det er også her 
møter annenhver uke. En deler på hvem som står for disse mellom Normisjon og 
Misjonssambandet. Bedehuset fra 1890, og har blitt godt vedlikeholdt. Dette året er 
store deler av taket byttet ut, med tilskudd fra salget av Norsjø. Det er totalt lagt ned 
flere hundre dugnadstimer. Det er ikke noe barne- og ungdomsarbeid på bedehuset i 
dag, og dette gjør det krevende å få tilskudd, da arbeid blant barn- og unge blir 
prioritert. Hvert år har man juletrefest som samler mange. Strikkekvelder samler også 
30 stk. og mange er også med i en gå-gruppe som møtes jevnlig. Her bygges det 
relasjoner, med mange som ikke er kristne.  
 
*Innspill til regionen: Kunne man sett om det var mulig å få til møter på plasser der 
det ikke er møter lengre, men hvor det tidligere har vært? Dersom en sender noen 
som tar seg av alt knyttet til møtene? (Ref. Sarepta sin modell). Det skaper 
møteplasser mellom Guds ord og mennesker.  
 
*En kan lokalt kjenne på at det er få i det kristne felleskapet. Det er til tider en sorg. 
Det er fint å følge streaming fra f. eks. Misjonshuset i Kristiansand, men en skulle 
gjerne vært flere samlet på møtene. Samtidig er det noe med «små steder», som gjør 
at en får noen andre muligheter til å bygge relasjoner med ikke-kristne. En har en 
tjeneste for Jesus der man er. Kanskje kunne det vært aktuelt for noen fra «større 
steder» med mange kristne å flytte til Drangedal?  
 
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om det lokalt arbeidet, og innspillene 
som blir gitt. Det uttrykkes en stor ydmykhet og respekt for den tjenesten man står i, 
på steder med få kristne.  
 
Adm. leder følger opp innspillet om å se på mulighetene til å sende forkynnere til 
steder uten møtevirksomhet i Telemark.  
 
 
 

17 / 2023 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 

18 / 2023 - Orienteringssaker 

1. Utlyste stillinger 
   a) Misjonssalen i Mandal 
   b) Misjonssenteret i Skien 
   c) Misjonssalen i Grimstad 
2. Bibelcamping sommeren 2023.  
3. Forum for forkynnelse – September 2023 (For alle ansatte i Misjonssambandet 
med forkynneroppgaver) 
4. Opprettelse av regionalt flerkulturelt råd 
5. Evjetun og Gautestad (Prosessen knyttet til overdragelse) 
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringene.  

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=6y8YQeuf-0KhjAHpjl99UZYADP2i&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=XzDrrYersEimrWU6Gk6Ju5YAN06N&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=W3Q7H_Brvk-tRqEiEwRPJ5YADKfm&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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19 / 2023 - Økonomirapporter pr. juli-23 - IKKE AVSTEMT 
 
Resultatet pr. juli 2023 viser ett overskudd på 66.000. Det er 300.000 bedre enn 
budsjettert og 650.000 tusen høyere enn for tilsvarende periode i 2022. 
 
Hovedgrunnen til resultatet er økte gaveinntekter. Fast givertjeneste har falt noe, 
mens det har vært en stor økning på posten enkeltgaver. Totale gaver har en økning 
på 335.000 mot budsjett og 421.000 samlignet med samme periode i 2022.  

 
Posten på andre driftskostnader har økt noe, dette skyldes blant annet noe økning i 
reisekostnader og kostnader knyttet til regionkonferansen på Evjetun.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for økonomirapporten.  
 
 

20 / 2023 – B-protokoll 

 

21 / 2023 - Forespørsel om stilling - Leirarbeid 

*Forespørsel fra Evjetun (Økt leirvirksomhet) - 20% stilling.  
 
Daglig leder ved Evjetun og styret ved Evjetun ønsker en økt satsning på leirarbeid, og 
kommer med en forespørsel om å det kan prioriteres en stilling på 20%, utover 
eksisterende ressurser knyttet til det en har i dag. På grunn av ledermangel har en 
ikke fått gjennomført leirer som "Med far på leir" eller påskeleirer. Pr. i dag har en 
fem årlige leirer på Evjetun, men Evjetun skulle gjerne sett at dette ble økt. En slik 
stilling må både bidra i forhold til rekruttering av ledere, og i 
planlegging/gjennomføring.   
 
Isolert sett er det ønskelig å styrke leirarbeidet med en slik ressurs. 
Hovedutfordringen knyttet til å øke leiraktiviteten er knyttet til rekruttering av ledere. 
Dersom en skal få flere/nye leirledere trenger en å bruke mye tid på besøk/kontakt 
med enkeltpersoner i forsamlinger/ung-arbeid.  
 
Regionstyret har et ønske om å styrke UNG-arbeidet fra starten av 2024. Her kan en 
kanskje se for seg en 40% stilling. Leirarbeid/lederrekruttering vil kunne være en del 
av denne oppgaven, men det er også betydelige behov knyttet til å få yngre 
talerkrefter til besøk i ungdomslag. Dette uten at det konkret settes 20% stilling 
spesifikt til disse oppgavene. 
 
Samtidig nevnes det at vi ikke bare kan «kjøpe oss ut av» alle utfordringer. Vi er 
avhengig av et frivillig engasjement. En trenger at de som brenner for leirarbeid, og 
ønsker flere leirer, også går inn og tar et initiativ til dette.  
 
Vedtak: Regionstyret ser for seg en styrkning av UNG-arbeidet i regionen fra starten 
av 2024. En stillingsstørrelse på 40% kan bli aktuelt. Leirarbeid vil kunne inngå som 
en del av oppgavene i stillingen, men vil ikke spesifikt være på 20% stilling.  
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=hhXPz6OGgUmpqJdeRrxQFJYAIHJh&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=O49KK48tzUekS0XwIbUGY5YAIHwx&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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22 / 2023 - Forespørsel om økt stilling - DRUS 

Rektor ved DRUS ber regionen om å vurdere en økt stillingsprosent knyttet til 

Barbro Johanne Svendsen. Hun har pr. i dag oppgaver (Gjennom regionen) 

knyttet til å styrke tilknytningen blant elever og personal til 

Misjonssambandet, knytte inn Misjonssambandets strategi i DRUS sitt arbeid, 

arbeid med skolens Misjonsprosjekt, organisering av morgenandakter 

gjennom skoleåret og samtaler med elevene om tro og liv. Skolen har fra 

høsten av økt elevtallet til 173, og det merkes også med tanke på 

arbeidstrykket i denne stillingen. 

 

Regionstyret er imponert over det arbeidet som gjøres på DRUS, hvor en har 

økt elevtallet betydelig. Her har man «flere leirer» hver dag, og store 

muligheter for å nå ut til ungdom med evangeliet. Når vi har valgt å starte en 

ungdomsskole, og det har lykkes på denne måten, trenger vi å ta godt vare 

på dette arbeidet. Regionstyret er derfor positive til å øke stillingen knyttet til 

det kristne arbeidet ved skolen fra 20% til 40%. Dersom dette skal realiseres i 

2023 trenger vi godkjennelse fra Misjonssambandet sentralt, da dette ikke 

ligger inne i budsjettet for 2023.  

 
Vedtak: Regionstyret går inn for å øke regionens stilling ved DRUS fra 20% til 40%. 
Regionledelsen bes om å avklare videre steg for dette med DRUS/Misjonssambandet 
sentralt. 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=9FWCgKupG0CspuSpsU3bt5YABSg7&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

